

Going Places Travel Pte Ltd

日航旅游私人有限公司

Going Places Smiling Faces





11D9N SOUTH AFRICA SAFARI TOUR

11天9晚南非狩猎团

JUNE 2018

2018年6月

RATES IN SINGAPORE DOLLARS PER PERSON					
ADULT			CHILD		
SINGLE	TWIN	TRIPLE	CWB	CNB	
S\$5388	S\$4588	S\$4588	S\$3678	S\$2988	

SINGAPORE AIRLINE FLIGHT SCHEDULES						
DAY	FLIGHT NO	DESTINATION	DEP.TIME	ARR.TIME		
1	SQ 478	SINGAPORE	02:10			
2		JOHANESBURG		06:50		
10	SQ 479	CAPE TOWN	10:40			
11		SINGAPORE		06:10		
SQ 479 FLIGHT VIA JOHANNESBURG						

ITINERARY 行程

DAY 1 (Lunch / Dinner)

Arrive at OR Tambo (Johannesburg) International Airport, where you will be met by a representative who will assist you to your transfer to your hotel.

Meet with your driver & guide for your Pretoria city tour.

Visit the Jacaranda city and take in Pretoria's past, present and future on this half day tour.

Sites include the Voortrekker Monument and Paul Kruger's House as well as Church Square and the Union Buildings.

Towering at 9 meters tall, a bronze sculpture of the late Nelson Mandela can also be seen at the Union Buildings. The statue was unveiled in December 2013 and the Union Buildings has since been declared a national heritage site.





Lunch at Chinese restaurant.

Upon arrival at the hotel, check in.

Spend the balance of the day at leisure.

Dinner at Chinese restaurant at Emperors Palace.

第1天(午餐/晚餐)

抵达约翰尼斯堡国际机场。在那里你会遇到一个代表将协助你前往到酒店。并与你的司机和导游带你们游比勒陀利亚城市。参观蓝花楹城市,带你进入比勒陀利亚的过去,现在和未来的半日游。遗址包括先民纪念馆和保罗克鲁格之家以及教会广场和联盟大厦。在高达 9 米的高处,纳尔逊·曼德拉晚期的青铜雕塑也可以在联盟大厦看到。该雕像于 2013 年 12 月揭幕,联合大厦自此被宣布为国家遗产。午餐在中国餐馆。抵达酒店后,办理入住手续。度过剩余的休闲时间。在皇帝宫殿的中餐厅享用晚餐。

DAY 2(Breakfast / Lunch / Dinner)

Enjoy breakfast at the hotel.

You will be met by your driver & guide for a Private Johannesburg City Tour. Drive past the Carlton Centre in Johannesburg City and surrounding areas. Continue through downtown Johannesburg past the Supreme Court and Anglo American's headquarters.

Lunch at a local Chinese restaurant.

Transfer to the Sun City resort (2.5 hours by road)

Upon arrival at the hotel, check in.

Spend the balance of the day at leisure.

Dinner at Chinese restaurant at Sun City

第2天(早餐/午餐/晚餐)

享用酒店早餐。你将会与你的导游和司机游览约翰内斯堡。驾车经过约翰内斯堡市及周边地区的卡尔顿中心。继续穿过约翰内斯堡市中心,经过最高法院和英美国总部。午餐在当地的中国餐馆享用。前往太阳城度假村(2.5 小时路程)

抵达酒店后,办理入住手续。度过剩余的休闲时间。晚餐在太阳城的中国餐馆享用。



DAY 3 (Breakfast / Lunch / Dinner)

Breakfast

Day at leisure to spend time at the valley of waves.

Lunch at the Sun Terrace hotel.

Meet with your ranger at Sun Central and depart on your afternoon (seat-in-coach) 4x4 open vehicle safari game drive in the Pilanesberg National Park. The malaria-free Pilanesberg National Park ranks among the largest national parks in southern Africa. It is situated on the eroded remains of an extinct alkaline volcanic crater - one of only three such extensive craters in the world.

The Pilanesberg countryside comprises numerous hills and broad open plains and is well stocked with over 80 species of wild animals and 360 bird species.

There is definite potential for sightings of the Big Five - lion, rhino, elephant, leopard and buffalo.

Return to your hotel.

Dinner at Chinese restaurant at Sun City

第3天(早餐/午餐/晚餐)

享用酒店早餐。闲暇时光在波涛汹涌的山谷度过。午餐在阳光露台酒店享用。在太阳中心和接待员见面,下午前往(乘坐车)匹林斯堡国家公园探险游。无疟疾的匹林斯堡国家公园是南部非洲最大的国家公园之一。它位于一个绝种的碱性火山口的侵蚀遗体-世界上只有三个这样广泛的火山口之一。匹林斯堡乡村包括许多山丘和广阔的开阔平原,储存着超过80种野生动物和360种鸟类。有机会看见五大动物,狮子,犀牛,大象,豹,水牛。返回您的酒店。晚餐在太阳城的中式餐馆享用。





DAY 4 (Breakfast / Lunch / Dinner)

Enjoy breakfast at the hotel.

Meet with your driver and transfer to Mabula Lodge (3 hours by road) Lunch is served at the lodge upon arrival (arrival time permitting - please check flight details and gate times).

Afternoon game drive which may continue into the early evening in order to view the nocturnal animals as well.

Dinner is served at the lodge.

第4天(早餐/午餐/晚餐)

享用酒店早餐。和您的司机会面并前往到马布拉郊野旅馆(3小时路程)抵达旅馆享用午餐(到达时间允许-请查看航班详情和门禁时间)。下午的游戏比赛,可能会持续到傍晚,同样观看夜间动物。

旅馆内享用晚餐。

DAY 5 (Breakfast / Lunch / Dinner)

Early morning wake up call.

After tea, coffee and snacks your ranger will escorts you to his open safari vehicle for your morning game drive. Return to the lodge and enjoy breakfast. Spend the day at leisure.

Lunch is served at the lodge.

Afternoon game drive that continues into the evening.

Dinner is served at the lodge.

第5天(早餐/午餐/晚餐)

清晨叫醒服务。在茶,咖啡和小吃之后,你的护林员将护送你到他的开放的野生动物园车,早上驾车游戏。回到旅馆,享用早餐。度过剩余的休闲时间。午餐在旅馆内享用。下午的驾车游戏,持续到晚上。旅馆内享用晚餐。

DAY 6 (Breakfast / Lunch / Dinner)

Early morning wake up call.

After tea, coffee and snacks your ranger will escorts you to his open safari vehicle for your morning game drive.

Breakfast is served at the lodge.

After breakfast check out. Transfer to O.R Tambo (Johannesburg) airport for your flight to George (no flight included) Upon arrival in George meet with your driver & guide and transfer to Knysna (1 hour by road)

Lunch at Chinese restaurant.

Explore the quaint town of Knysna known for its art & craft shops. "The place of the people, beauty and mystery." This ever-popular charming town of legend, history, arts and crafts cateringto visitor's every need or fancy. The town is built on the banks of the Knysna Lagoon, a National Lake Area that falls under the protection of South African National Parks, is a home to more than 200 species of fish – including the rare Knysna seahorse – and is a popular destination for water sports enthusiasts and nature lovers alike. Embark on a ferry trip aboard the pleasure boat, the John Benn (weather permitting). The John Benn is a double-decker floating restaurant offering daily Lagoon cruises to the Knysna Heads. A memorable family activity on Knysna Lagoon. Cruise to the Knysna Heads, on a boat steeped in history, named after a legendary pilot of a bygone era.

Upon arrival at the hotel, check in.

Spend the balance of the day at leisure.

Dinner at a local restaurant.

第6天(早餐/午餐/晚餐)

清晨叫醒服务。在茶,咖啡和小吃之后,你的护林员将护送你到他的开放的野生动物园车,早上驾车游戏。早餐在旅馆内享用。早餐后退房。前往约翰尼斯

堡机场飞往乔治市(不包括航班)前往乔治市和您的司机和导游见面并前往克尼斯纳(1 小时路程)。午餐在中国餐馆享用。

探索以其艺术和工艺品店闻名的古雅的克尼斯纳镇。"人民的住所,美丽和神秘"。这个受人欢迎迷人城市的传奇,历史,工艺美术,符合游客的每一个需求或想象。该镇建在克尼斯纳泻湖的河岸上,这个属于南非国家公园保护区的国家湖区是拥有超过 200 种鱼类的家园,包括罕见的克尼斯纳海马,是一个受欢迎的目的地,水上运动爱好者和大自然爱好者。乘上渡轮,约翰·本恩(天气允许)。约翰·本恩是一家双层的浮动餐厅,每天为克尼斯纳悬崖提供泻湖的游船。克尼斯纳泻湖是难忘的家庭活动。在历史悠久的船上巡视克尼斯纳头,是以一个过去时代的传奇飞行员命名。抵达酒店后,办理入住手续。度过剩余的休闲时间。在当地餐厅享用晚餐。



DAY 7 (Breakfast / Lunch / Dinner)

Enjoy breakfast at your hotel.

Your driver & guide will collect you at your hotel for a Private Full Day Oudtshoorn Tour. Oudtshoorn is the ostrich capital of the world. Nowhere else are ostriches found in such great number and nowhere else do they produce feathers of such fine quality – but the world's biggest bird is just one attraction in an area of enormous contrasts. Visit the Cango Caves, internationally renowned as one of the world's great natural wonders, sculpted by nature through the ages. Their fascinating limestone formation

occurs in a variety of ways. Continue on to the Ostrich Ranch and come face to face with the biggest bird in the world. Lunch included.

Finally, end your day at the Cango Wildlife Ranch. Over 300 crocodiles, ranging from 50 cm to four meters in length, inhabit the ranch. Return to your hotel in the late afternoon.

Dinner Chinese restaurant.

第7天(早餐/午餐/晚餐)

享用酒店早餐。您的司机和导游在酒店接你去整日的奥茨胡恩私人之旅。奥茨胡恩是世界的鸵鸟之都。任何地方没有这么多的鸵鸟,任何地方没有生产这样优质的羽毛-世界上最大的鸟只是一个巨大的对比度的一个景点。参观国际上闻名世界的自然奇观之一的洞穴,自然地雕刻出来。他们迷人的石灰石形成各种各样的奇态。继续前往鸵鸟牧场,与世界上最大的鸟类面对面。包括午餐。最后,在野生动物牧场结束你的一天行程。超过 300 只鳄鱼,长度从 50 厘米到 4 米,居住在牧场。下午回到您的酒店。晚餐中餐厅享用。



DAY 8 (Breakfast / Lunch / Dinner)

Enjoy breakfast at your hotel. Meet with your driver & guide and transfer to Cape Town (5-6 hours by road)

Lunch at a Chinese restaurant.

Private Cape Town City Tour. Ascend Table Mountain for unforgettable sweeping views (weather permitting). Return to the city and pass through the Malay Quarter. Drive past the Castle of Good Hope, Houses of Parliament and the Company Gardens. Travel to Sea Point and Camp's Bay for scenic ocean vistas. Visit the Victoria and Alfred Waterfront.

Dinner at a Chinese restaurant.

Upon arrival at the hotel, check in.

Spend the balance of the day at leisure.

第8天(早餐/午餐/晚餐)

享用酒店早餐。与您的司机和导游会面,乘车前往开普敦(5-6小时路程)午餐在中国餐馆享用。私人开普敦城市旅游。攀登平顶山为了令人难忘的一览无余(天气允许)。返回城市并经过马来地区。开车过希望之城,议会大厦和公司花园。前往海角和营地湾度过美丽的海景。参观维多利亚和阿尔弗雷德海滨。在中式餐馆享用午餐。抵达酒店后,办理入住手续。度过剩余的休闲时间。



DAY 9 (Breakfast / Lunch / Dinner)

Enjoy breakfast at the hotel.

You will be collected at your hotel for a Private Full Day Cape Peninsula Tour.

Travel at a pace that allows you to explore the beauty of the Cape Peninsula. Depart for the Cape of Good Hope Nature Reserve along one of South Africa's most scenic routes, passing Hout Bay. Enjoy a cruise to Seal Island,

to view seals and sea birds at Duiker Island (weather permitting). Tours depart at 08h45, 09h45, 11h00, 12h45, 14h45 or 15h45.

During summer, several thousand Cape Fur Seals – along with the rare Black Cormorant – lollop leisurely among the kelp beds. Travel along Chapman's Peak Drive (conditions permitting).

Lunch at a local seafood restaurant.

Visit the penguin colony at Boulders Beach.

Continue to the. The scenery en route to Cape Point, at the South Western tip of the reserve, is particularly lovely in spring when wildflowers carpet the landscape.

The new lighthouse – the most powerful in the world – beams an electric light of 19 million candle power across the ocean.

Ascend to the top of by Funicular. Visit Kirstenbosch Botanical Gardens (time permitting / optional cost). The newly completed Treetop Canopy Walkway gives visitors the opportunity to experience the forest from high above the ground. The galvanised steel structure meanders through trees and branches, with sections that crown above the forest.

Return to your hotel and spend the balance of the day at leisure. Dinner at a Chinese restaurant.

第9天(早餐/午餐/晚餐)

享用酒店早餐。将在您的酒店集合开启整日的私人开普半岛之旅。

以速度旅行,让您探索开普半岛的美景。沿着南非最美丽的路线之一出发,经过豪特湾,前往好望角自然保护区。您可以乘船前往密封岛,在杜克岛观赏海豹和海鸟(天气允许的话)。游览于 08 时 45 分,09 时 45 分,11 时,12 时 45 分,14 时 45 分或 15 时 45 分。

在夏季,数千只海角海豹密封件以及罕见的黑色鸬鹚-在海藻床上悠闲地翱翔。沿着查普曼峰顶行驶(条件允许)。在当地的海鲜餐厅享用午餐。参观博尔德斯海滩的企鹅殖民地。继续前往好望角自然保护区。前往开普角的风景,在南极西部的保护区,春天特别美丽,当野花穿越风景。新的灯塔-世界上最强大的灯塔-横跨海洋,投射了1900万烛光的电光。由缆车上升到顶部。参观科斯坦斯植物园(时间允许/可选费用)。最新完成的树顶天蓬通道为游客提供了从高地上体验森林的机会。镀锌钢结构通过树木和树枝蜿蜒曲折,部分树冠在森林之上。返回您的酒店,度过剩余的休闲时间。在中餐馆享用晚餐。





DAY 10 (Breakfast)

Enjoy breakfast at the hotel. Transfer to Cape Town airport for your onward flight home.

第10天(早餐)

享用酒店早餐。前往开普敦机场返回自己的家园。

PACKAGE INCLUSIONS 包含

- 9 Nights stay at Hotels stated in chart below.
 - 9个晚住宿在酒店如上所述
- 9 Buffet Breakfasts.
 - 9个自助早餐
- 9 Lunches
 - 9个午餐
- 9 Dinners
 - 9个晚餐
- ❖ Services of Long Distance coach as per the flow of the itinerary. 长途汽车服务每个行程
- ❖ Chinese speaking guide for 11 days 11 天华语导游
- ❖ Mandatory tips to coach drivers &guides 强制的司机,导游小费

PACKAGE EXCLUSIONS 不含

- ❖ Early Check In and Late Check Out charges. 提早或迟点入住酒店的费用。
- ❖ Beverages not mentioned in itinerary 在行程中没有提到的饮料
- ❖ Optional and Add-on tours not mentioned otherwise. 在行程中没有提到的自选项目
- ❖ Porterage 搬运费
- ❖ Any High Season Surcharges 高峰期费用
- ❖ Peak Season Supplements etc. 旅游旺季费用
- ❖ Visa, if required 签证
- ❖ Travel Insurance 旅游保险
- ❖ Discretionary tips to waiters or any other local services. 任意的服务员或其他本地服务
- ❖ Anything not mentioned above. 上述没有提到的内容

4 STAR HOTELS or SIMILAR					
DAY	PLACE	ROOM	NAME OF HOTEL		
1	JOHAN	CLASSIC	PEERMONT MONDIOR		
2	SOHO	LUXURY	THE SUN CITY HOTEL		
3	SOHO	LUXURY	THE SUN CITY HOTEL		
4	MABULA	STANDARD	MABULA GAME LODGE		
5	MABULA	STANDARD	MABULA GAME LODGE		
6	KNYSNA	STANDARD	KNYSNA LOG INN		
7	KNYSNA	STANDARD	KNYSNA LOG INN		
8	CAPE TOWN	STANDARD	SOUTHERN CAPE SUN		
9	CAPE TOWN	STANDARD	SOUTHERN CAPE SUN		